

P.C. 1993-1722

SCHEDULE "I"

All that tract of land lying in the vicinity of Broughton Island, in the Northwest Territories, more particularly described with reference to Edition One of the National Topographic Series maps Broughton Harbour, number 26P/9 and Cape Broughton, number 16M/12, produced at a scale of 1:50,000 by the Surveys and Mapping Branch, Department of Energy, Mines and Resources, published in 1983 as being bounded as follows:

Commencing at the point of latitude $67^{\circ}31'12''\text{N}$ and longitude $63^{\circ}50'21''\text{W}$;

thence west in a straight line to the point of intersection of latitude $67^{\circ}31'12''\text{N}$ with the ordinary high water mark of the easterly side of Broughton Channel at approximate longitude $64^{\circ}01'49''\text{W}$;

thence northerly, and then northeasterly along the sinuosities of the ordinary high water mark of the easterly side of Broughton Channel to the point of intersection of latitude $67^{\circ}34'50''\text{N}$ at approximate longitude $63^{\circ}58'44''\text{W}$;

thence east in a straight line to the point of latitude $67^{\circ}34'50''\text{N}$ and longitude $63^{\circ}53'20''\text{W}$;

thence south in a straight line to the point at latitude $67^{\circ}33'31''\text{N}$ and longitude $63^{\circ}53'20''\text{W}$;

thence southeasterly in a straight line an approximate distance of 4,800 metres to the place of commencement.

Said parcel containing approximately 4,300 hectares.

All coordinates described above being geodetic, referred to the 1927 North American Datum.

Saving and excepting therefrom and reserving thereout all mines and minerals, including hydrocarbons, whether solid, liquid or gaseous and rights to work the same;

Saving and excepting therefrom and reserving thereout the beds of all bodies of water and the water rights connected therewith; and

Saving and excepting therefrom and reserving thereout all lands shown as reserved for any Department of the Government of Canada or any Federal Agencies, in the land records in the Office of the Regional Manager, Land Resources, Northern Affairs Program, Department of Indian Affairs and Northern Development, at Yellowknife in the Northwest Territories, more particularly described in Schedule "II".

SCHEDULE "II"

Description of all lands in and around the Hamlet of Broughton Island shown as reserved for Departments of the Government of Canada or Federal Agencies.

Department of the Environment (Parks Canada)

O.I.C. 1992-1913 dated August 27, 1992.

In the Hamlet of Broughton Island, of the Northwest Territories, and being all of Lot numbered 150, as said Lot is shown on a plan of survey of record number 69833 in the Canada Lands Surveys Records at Ottawa, a copy of which is filed in the Land Titles Office for the Northwest Territories Land Registration District, at Yellowknife, under number 1738.

Solicitor General of Canada (RCMP)

In the Hamlet of Broughton Island, of the Northwest Territories, as said parcel is shown on a sketch in the Land Management Division at Ottawa under file number 33-1-10, volume 2, as well as on file number 26P/9-21 in the lands records, Office of the Regional Manager, Land Resources, Northern Affairs Program, Department of Indian Affairs and Northern Development, at Yellowknife in the Northwest Territories.

Department of National Defence

<u>Facility Number</u>	<u>Category Code</u>	<u>Nomenclature</u>
00011	411134	Storage Diesel (65,000 gal)
00012	411134	Storage Diesel (65,000 gal)
00016	851147	Road
00017	111115	Overrun Paved
00019	112211	Taxiway
00027	812225	Prim. Distr. Line UG
00028	113321	Apron
00031	116642	Shoulder Paved
00039	136667	Light Taxiway
01411	111111	Runway

C.P. 1993-1722

ANNEXE "I"

L'étendue de terre située aux environs du hameau de Broughton Island (Territoires du Nord-Ouest), décrite plus précisément par un renvoi à l'édition Un de la feuille de carte n° 26P/9 ainsi que la carte de Cape Broughton n° 16M/12, ces cartes sont du Système national de référence cartographiques et produites à l'échelle 1:50 000 par la Direction des levés et de la cartographie, ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, en 1983, et ayant les limites suivantes :

Commençant à un point ayant 67°31'12" de latitude nord et 63°50'21" de longitude ouest;

de là, vers l'ouest en ligne droite jusqu'à l'intersection de 67°31'12" de latitude nord avec la ligne des hautes eaux ordinaires du côté est du Broughton Channel, à environ 64°01'49" de longitude ouest;

de là, vers le nord, puis nord-est le long des sinuosités de la ligne des hautes eaux ordinaires du côté est du Broughton Channel jusqu'à l'intersection de 67°34'50" de latitude nord, à environ 63°58'44" de longitude ouest;

de là, vers l'est en ligne droite jusqu'à un point ayant 67°34'50" de latitude nord et 63°53'20" de longitude ouest;

de là, vers le sud en ligne droite jusqu'à un point ayant 67°33'31" de latitude nord et 63°53'20" de longitude ouest;

de là, vers le sud-est en ligne droite sur une distance de 4 800 mètres, jusqu'au point de départ.

Cette parcelle contient environ 4 300 hectares.

Les coordonnées géographiques sont géodésiques et renvoient au plan américain de 1927 (1927 North American Datum).

À l'exception des mines et minéraux qui s'y trouvent, incluant les hydrocarbures, à l'état solide, liquide ou gazeux, ainsi que du droit de les exploiter;

À l'exception des lits de toutes les étendues d'eau et des droits d'utilisation des eaux qui s'y rattachent; et

À l'exception de toutes les terres indiquées comme étant réservées à l'usage d'un ministère du gouvernement du Canada ou d'une agence fédérale, dans les registres de biens-fonds au bureau du chef régional, Ressources foncières, Programme des Affaires du Nord, ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien, à Yellowknife, dans les Territoires du Nord-Ouest, plus particulièrement décrites à l'Annexe "II".

ANNEXE "II"

Description des terres situées à l'intérieur et aux environs du hameau de Broughton Island indiquées comme étant réservées à l'usage d'un ministère

Ministère de l'Environnement (Parc Canada)

Décret 1992-1913 daté du 27 août 1992

Dans le hameau de Broughton Island (Territoires du Nord-Ouest), la totalité des terres faisant partie du lot n° 150, indiquées sur le plan d'arpentage n° 69833 des Archives d'arpentage des terres du Canada, à Ottawa, dont une copie a été versée au dossier du bureau cadastral du district d'enregistrement des terres des Territoires du Nord-Ouest à Yellowknife, sous le n° 1738.

Solliciteur général du Canada (GRC)

Dans le hameau de Broughton Island (Territoires du Nord-Ouest), ladite parcelle étant indiquée sur une esquisse dont une copie a été versée au dossier n° 33-1-10, volume 2, de la Division de la gestion foncière à Ottawa, ainsi qu'au dossier n° 26P/9-21 dans le registre des terres, au bureau du chef régional des ressources foncières, Programme des Affaires du Nord, ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien à Yellowknife, dans les Territoires du Nord-Ouest.

Ministère de la défense

<u>n° d'aménagement</u>	<u>catégorie</u>	<u>nomenclature</u>
00011	411134	réservoir Diesel (65 000 gal)
00012	411134	réservoir Diesel (65 000 gal)
00016	851147	chemin
00017	111115	dépassement pavé
00019	112211	piste d'accès
00027	812225	ligne distributrice UG
00028	113321	aire en dur
00031	116642	accotement pavé
00039	136667	piste d'accès éclairée
01411	111111	piste d'atterrissage